
Referat af møde i Baaring Banke Lokaludvalg 

Placering: Båring skole 

Dato: 17/2 2025 

Klokkeslæt: Kl. 19.00 – Ca. 21.0 

Tilstede: Per, Jens, Amalie, Alex, Line og Marianne  

Gæster: Stefan, Michael 

Referent: Marianne 

 

• Godkendelse af referatet  

Referatet er godkendt 

 

• Planlægning af generalforsamling d. 17. 

marts 2025  
• Fastlæggelse af dagsorden, praktiske detaljer og 

eventuelle oplægsholdere. 

 

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent  

2. Formandens beretning  

3. Regnskab  

4. Valg af tre lokaludvalgsmedlemmer.  

Alex Buchwald genopstiller 

Line Busk genopstiller 

Derudover skal der vælges 1 medlem mere 

5. Valg af 2 suppleanter 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant  

7. Indkomne forslag 

8. Evt. 

 

Vi drøftede om der skulle en ekstern 

oplægsholder f.eks. fjernvarmen, som kunne 

give en orientering/status på fjernvarme, og 

som noget nyt sender kommunen 

invitationen til generalforsamlingen ud i e-

Boks. Jens kontakter fjernvarmen                 



Side 2 

Per sørger for drikkevarer til 

generalforsamlingen. 

 

 

 

• Forslag til vedtægtsændringer  
• Drøftelse af evt. forslag til ændringer i vedtægterne 

forud for generalforsamlingen.  
Vi foreslår ingen nye ændringer 

 

• Vedligehold af Båring Nyt 

(bagvedliggende IT)  
• Diskussion af håndtering og ansvar for vedligeholdelse af 

IT-systemet bag Båring Nyt.  
Michael foreslår lokalrådet nogle bedre 

økonomiske muligheder fremadrettet. 

Per kontakter Ballum, Jens kontakter Helge, 

Stefan kontakter Søren (it host) 

Michael hjælper os i processen 

 

• Status  
• Vinterbadeklub: Opdatering på nuværende situation.  

Status er at der på de sociale medier, har været 

stor interesse for projektet, vi er nu 5 

medlemmer i en arbejdsgruppe hvoraf de 3 er i 

lokaludvalget. Marianne har sendt ansøgning til 

friluftsrådets vandpulje for at få en mobil sauna. 

Det er planen på sigt, at få en mere projekteret 

plan, gå i dialog med kommune om tilladelser og 

danne et vinterbadelaug, når der er noget mere 

konkret. 

 
• Homestay: Status og eventuelle nye initiativer. 

 Der er afholdt møde med 7 af de der havde 

tilkendegivet, at de havde interesse i at være 

værter, der er siden kommet flere værter på 

banen. Planen er nu, at Amalie går til 

klimafolkemødet og spørger om de synes 

konceptet er interessant, og om vi kan få det på 

hjemmesiden. 

 

Værterne skal ingenting tjene, og 

overskuddet skal gå til aktiviteter i 

fællesskabets navn. 



Side 3 

Lokalrådet er indstillet på, at køre økonomien, 

men vi bliver nødt til at undersøge hvad der er 

smartest i det her projekt, og det gør Per. 

 
• Solcellepark: Seneste nyt og konsekvenser for 

lokalområdet. 
Et enkelt møde er afholdt omkring det, arealet 

reduceres med ca. 10 hektar, hvilket gør at nogle 

husstande ikke kan gøre krav på købsoption. 

Det har ikke givet ro, situationen er uændret. 

 

• Økonomi  
• Drøftelse af tilbud om gebyrfri konto fra Middelfart 

Sparekasse og Spar Nord Bank til lokaludvalg i Middelfart 

Kommune.  
Vi har fået et godt tilbud fra Middelfart 

sparekasse, det tager vi imod 

 

Fjernvarme  
• Status på fjernvarmeprojektet og næste skridt.  
Status er ukendt, og er pt med en ukendt 

tidshorisont, vi har derfor bestemt at vi inviterer 

dem til generalforsamlingen. 

 

• Grøn trepart møde d. 27. februar  

27 februar er dagen hvor det løber af stablen, 

forsamlingshuset er lejet af kommunen, og der 

er sendt invitationer ud på e-boks.  

Rasmus Dalhoff har forespurgt om vi vil 

reklamere lidt for arrangementet på de sociale 

medier, Amalie sørger for dette. 

Vi skal være der kl. 18.30 og hjælpe med 

oprydningen bagefter 

 

• Eventuelt  
• Øvrige emner, der ønskes drøftet.  
Ingen byggetilladelse fra kommunen på 

RealDania huset endnu, desværre. 

 

Der er en spændende 

konference ”Landsbykirkens Fremtidige Rolle” 

på Midtfyns Gymnasium d. 6 marts fra 15.00 til 

21.00, arrangementet koster 395 kr. 

lokaludvalget betaler for Line og Amalie. 

 



Side 4 

Det forlyder, at der bliver lavet en midlertidig 

omfartsvej til Nr. Åby, imens de laver rundkørsel 

i forbindelse med arbejdet med den ny jernbane. 

 

Velkommen til Båring Banke velkomstfolder, vi 

drøftede distribution til nye tilflyttere, form, 

indhold osv. 

 

 


